

湖北沙隆达股份有限公司

2012 第三季度报告

一、重要提示
1. 公司董事会、监事会及董事、高级管理人员保证本报告所载资料不存在任何虚假记载、误导性陈述或者重大遗漏...

Table with financial data for 2012 Q3, including revenue, profit, and shareholder information.

湖北沙隆达股份有限公司 第六届董事会第十四次会议决议公告

本公司董事会全体成员保证信息披露内容的真实、准确、完整，没有虚假记载、误导性陈述或重大遗漏。...

Table with financial data for 2012 Q3, including revenue, profit, and shareholder information.

湖北沙隆达股份有限公司 第六届监事会第十三次会议决议公告

湖北沙隆达股份有限公司第六届监事会第十三次会议于2012年10月22日上午在公司会议室召开。...

湖北沙隆达股份有限公司关于召开 2012年第三次临时股东大会的通知

本公司董事会全体成员保证信息披露内容的真实、准确、完整，没有虚假记载、误导性陈述或重大遗漏。...

湖北沙隆达股份有限公司 2012年第三季度报告

Table with financial data for 2012 Q3, including revenue, profit, and shareholder information.

湖北沙隆达股份有限公司 2012年第三季度报告

一、重要提示
1. 公司董事会、监事会及董事、高级管理人员保证本报告所载资料不存在任何虚假记载、误导性陈述或者重大遗漏...

Table with financial data for 2012 Q3, including revenue, profit, and shareholder information.

湖北沙隆达股份有限公司 2012年第三季度报告

一、重要提示
1. 公司董事会、监事会及董事、高级管理人员保证本报告所载资料不存在任何虚假记载、误导性陈述或者重大遗漏...

Table with financial data for 2012 Q3, including revenue, profit, and shareholder information.

湖北沙隆达股份有限公司 2012年第三季度报告

一、重要提示
1. 公司董事会、监事会及董事、高级管理人员保证本报告所载资料不存在任何虚假记载、误导性陈述或者重大遗漏...

Table with financial data for 2012 Q3, including revenue, profit, and shareholder information.

湖北沙隆达股份有限公司 2012年第三季度报告

一、重要提示
1. 公司董事会、监事会及董事、高级管理人员保证本报告所载资料不存在任何虚假记载、误导性陈述或者重大遗漏...

Table with financial data for 2012 Q3, including revenue, profit, and shareholder information.

深圳市国际企业股份有限公司

2012 第三季度报告

一、重要提示
1. 公司董事会、监事会及董事、高级管理人员保证本报告所载资料不存在任何虚假记载、误导性陈述或者重大遗漏...

Table with financial data for 2012 Q3, including revenue, profit, and shareholder information.

深圳市国际企业股份有限公司 第二届监事会第九次会议决议公告

本公司监事会全体成员保证信息披露内容的真实、准确、完整，没有虚假记载、误导性陈述或重大遗漏。...

Table with financial data for 2012 Q3, including revenue, profit, and shareholder information.

深圳市国际企业股份有限公司 第二届董事会第十次会议决议公告

本公司董事会全体成员保证信息披露内容的真实、准确、完整，没有虚假记载、误导性陈述或重大遗漏。...

深圳市国际企业股份有限公司 2012年第三季度报告

Table with financial data for 2012 Q3, including revenue, profit, and shareholder information.

深圳市国际企业股份有限公司 2012年第三季度报告

一、重要提示
1. 公司董事会、监事会及董事、高级管理人员保证本报告所载资料不存在任何虚假记载、误导性陈述或者重大遗漏...

Table with financial data for 2012 Q3, including revenue, profit, and shareholder information.

深圳市国际企业股份有限公司 2012年第三季度报告

一、重要提示
1. 公司董事会、监事会及董事、高级管理人员保证本报告所载资料不存在任何虚假记载、误导性陈述或者重大遗漏...

Table with financial data for 2012 Q3, including revenue, profit, and shareholder information.

深圳市国际企业股份有限公司 2012年第三季度报告

一、重要提示
1. 公司董事会、监事会及董事、高级管理人员保证本报告所载资料不存在任何虚假记载、误导性陈述或者重大遗漏...

Table with financial data for 2012 Q3, including revenue, profit, and shareholder information.

深圳市国际企业股份有限公司 2012年第三季度报告

一、重要提示
1. 公司董事会、监事会及董事、高级管理人员保证本报告所载资料不存在任何虚假记载、误导性陈述或者重大遗漏...

Table with financial data for 2012 Q3, including revenue, profit, and shareholder information.

Vertical text on the left margin of the first page, likely containing page numbers or additional identifiers.

Vertical text on the right margin of the first page, likely containing page numbers or additional identifiers.

Vertical text on the right margin of the second page, likely containing page numbers or additional identifiers.

Vertical text on the left margin of the second page, likely containing page numbers or additional identifiers.

Vertical text on the right margin of the second page, likely containing page numbers or additional identifiers.

Vertical text on the right margin of the second page, likely containing page numbers or additional identifiers.

Vertical text on the right margin of the second page, likely containing page numbers or additional identifiers.

Vertical text on the right margin of the second page, likely containing page numbers or additional identifiers.

Vertical text on the right margin of the second page, likely containing page numbers or additional identifiers.

Vertical text on the left margin of the third page, likely containing page numbers or additional identifiers.

Vertical text on the right margin of the third page, likely containing page numbers or additional identifiers.

Vertical text on the right margin of the third page, likely containing page numbers or additional identifiers.

Vertical text on the right margin of the third page, likely containing page numbers or additional identifiers.

Vertical text on the right margin of the third page, likely containing page numbers or additional identifiers.

Vertical text on the right margin of the third page, likely containing page numbers or additional identifiers.

Vertical text on the right margin of the third page, likely containing page numbers or additional identifiers.

Vertical text on the right margin of the third page, likely containing page numbers or additional identifiers.

Vertical text on the right margin of the third page, likely containing page numbers or additional identifiers.

Vertical text on the right margin of the third page, likely containing page numbers or additional identifiers.

Vertical text on the right margin of the third page, likely containing page numbers or additional identifiers.

Vertical text on the right margin of the third page, likely containing page numbers or additional identifiers.